
Viser til mail av 7. januar 2013 om fartsregulerende tiltak i Vallersundet. 

Når det gjelder eventuell anmerkning angående pkt 7c i arealdelens Risiko- og sårbarhetsanalyse, så 
vil dette bli behandlet som et innspill til kommuneplanens arealdel. Endelig svar vil bli gitt når saken 
er behandlet.

Forøvrig beklager vi at saksbehandlingen knyttet til å få innført fartsregulerende tiltak i Vallersundet 
har tatt lang tid. Dette har blant annet å gjøre med at det har vært stort arbeidspress knyttet til den 
pågående kommuneplanrevisjonen, og knapphet i bemanningssituasjonen på arealbruksavdelingen 
over tid. Bjugn kommune erkjenner viktigheten av å få løst utfordringene knyttet til 
fartsbegrensning i sjøen i Bjugn kommune, og vil prioritere og tar sikte på å få løst saken så fort som 
mulig. 

Med vennlig hilsen
Lisa Ekmann
Bjugn kommune 
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